



*Protokoll*

ÖSTERSUND 2003-05-04

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 03-05-04 kl 14.00

Plats: Sekreterarens bostad, Enge Frösön.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR, WQF

§ 1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.

§ 2. JanBertil/GHN utsågs till dagens justeringsman.

§ 3. Föregående mötes protokoll.  
Genomlästes beslutades lägga protokollet till handlingarna.

§ 4. Rapporter:

Ekonomi:

Kassören redogjorde för inkomna fakturor samt kassaställning.

Contest:

CVM redogjorde för läget MT, efterlyste fler deltagare på SSB-delen.

Packet:

GHN redogjorde för antennprojektet, sätts upp i gröna hissen. JanBertil skall överse elmonteringen i masten för eventuell ombyggnad. Packet står just nu på g a el-haveri, felsökning pågår. GHN anmälde också behov av en lysrörsarmatur till "kuren".

Repetar:

Åre-rpt ligger närmast för översyn, tidpunkt lite osäkert.

R6 tuffar och går. Kommandolista för R6 efterlystes via repetergrupp till hemsidan.

Samband:

Lugnt just nu, nästa evenemang 3-5 juli då fjällorienteringen går av stapeln i Storlien. Tidsrapporteringsgruppen har påbörjat sitt arbete med analys och olika förslag till lösningar.

SI9AM:

Årsmöte den 12 april, 24 personer deltog. CVM redogjorde lite om mötets innehåll. Den 17 maj är det arbetsdag i Utanede, bl a skall mastvagnen rivas. 24-25 maj WPX skall det köras Multi/singel. Kring 19 juli är det kungadagen i Utanede, ev deltagande i evenemanget av klubben skall kollas av CVM.



**Torpet:**

Inväntar städdagen den 24 maj. Vattenfilter är beställt, betalas av fjällol 2002.  
Månadsmöte på torpet 8 maj.

**VHF/UHF:**

Div arbeten under sommaren, inget särskilt i övrigt. Behov av fler medlemmar som kan hjälpa till med div arbeten.

**Hemsidan:**

Arbete pågår med nya layouten. Lite info kommer till web-master. Viktigt att ansvariga håller web-master informerad om aktiviteter och övrig info.

**Övrigt:**

CVM redogjorde för priser nya QSL-kort. Prisnivån ca 1000 kr för 1500 st 4-färgskort. CVM efterlyste bilder som kan vara användbara på ett nytt qsl-kort (högupplösning)

Per informerade om uppdelning mellan GPS och tidrapport-grp. Dom har hittat billiga gps-moduler.

§ 5

Beslut i s m rapporter.  
N A

§ 6

Kvarstående frågor  
LA-mötet, fortfarande inget svar.  
Årsfesten flyttad, se punkt 7  
FRO, temakvällar, pågående.

§ 7

Årsfest.  
Ordinarie fest ställdes in p g a för få deltagare. I samband med mek och städdag på Torpet är tanken att hålla en enklare årsfest (buffe). Tanken är att klubben subventionerar denna för alla som har deltagit i mek och städdagen och övriga som vill ansluta till festen får då betala vad det kostar.

§ 8

Mek och städdag TORPET  
Går av stapeln den 24 maj mellan kl 12.00-16.00  
Efteråt subventionerar alltså klubben på buffen (motsv) för alla som deltagit under dagen.  
Viktigt att göra en prio-lista över vad som skall göras under dagen.  
Klubben måste också utse en ansvarig för varje "arbetsområde".  
Bara det vänstra förrådet kommer att "dra" 4-5 man.  
En grupp antenn-jobb, dipoler, en grp packet/2meter, en grp kontroll/uppmätning koax, en grp laga antenn-växel 40 meter, en grp hängrännor, räfsning, klippning, utspridning grus, ev bygge på "kasunen"  
Full syselsättning för ca 20 personer, vid färre måste vi prioritera.  
Förslag från SZW är att klubben (sb-grp) lottar ut en bärbar radio (maxon) bland deltagarna under städdagen om minst 15 personer deltagit vilket styrelsen beslutade.



- § 9            Övriga frågor  
Info APRS inställt kommande månadsmöte.  
Info om rpt mm önskvärd påhemsidan.  
CVM förfrågar KPX om info om hans rpt.
- § 10           Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras lördagen den 31/5 kl 15-16  
traditionsenligt med efterföljande lättare förtärning tillsammans med respektive.  
Plats sekreterarens bostad Enge.
- § 11           Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och  
förklarade mötet avslutat.

Tommy Häll/3IKQ  
Sekreterare

JanBertil/3GHN  
Justeringsman